



## 對位室內樂團 Counterpoint Ensemble

藝術總監 Artistic Director :  
梁孔玲 LIANG, Kung-Ling

聯絡人 Contact :  
梁孔玲 LIANG, Kung-Ling

電話 Tel :  
+886-7-226-61981

E-mail :  
tw.counterpoint@gmail.com

團隊地址 Address :  
80047 高雄市新興區中正二路218號4樓之5  
4F.-5, No.218, Zhongzheng 2nd Rd., Xinxing Dist.,  
Kaohsiung City 80047, Taiwan (R.O.C.)

秉持古典音樂的專業性與精緻度，2010年連續四年入選文化部分級獎助團隊及受邀高雄春天藝術節演出。2012年亦受邀「台積心築藝術季」演出，2013年受邀「衛武營童樂節」、「藝起樂一夏」開幕演出。

Receiving grants from the Ministry of Culture for 4 consecutive years since 2010, Counterpoint Ensemble brings the professionalism and elegance of classical music to the audience. It is for 4 successive years invited to Kaohsiung Spring Arts Festival and other significant events – 2012 TSMC Hsin-Chu Arts Festival, 2013 Kaohsiung Wei-Wu-Ying Children's Festival opening and Tainan Summer Outdoor Music Festival opening.



《十個太陽！'O Sole Mio!》，對位室內樂團提供（2013）  
| 'O Sole Mio!



《十個太陽！'O Sole Mio!》，對位室內樂團提供（2013） | 'O Sole Mio!



《乞丐王子遇見灰姑娘》，對位室內樂團提供（2012）  
| The Prince and the Pauper Meets Cinderella

配合影像、聲光效果，小朋友在這場音樂會中將會學習到許多音樂與童話故事所帶來的寓意，也可以啟發他們創意思考學習，增加孩子對人事物的想像力。  
—國立教育廣播電台

With images, sounds and visual elements, children learn much music and fairy tales brought by implications in this concert. CCM also inspires them to learn creative thinking while stimulating their imagination. —National Education Radio, Taiwan

### 十個太陽！'O Sole Mio! (2013)

對位室內樂團以經典的古典樂作品串連打造趣味精彩的故事，結合戲劇、動畫、舞臺設計等元素，大膽的突破視覺效果，帶給大小聽眾一次滿足的音樂劇場體驗。

### 'O Sole Mio! (2013)

In tandem with clothing design, contemporary set design, clever plot devices and interaction between cartoon projections and exquisite lighting, an amazing magical realist atmosphere will be created.



《十個太陽！'O Sole Mio!》，對位室內樂團提供（2013） | 'O Sole Mio!

《十個太陽！'O Sole Mio!》，對位室內樂團提供（2013） | 'O Sole Mio!

